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KOMUNIKAT
 
Szanowni Państwo !
 
W dniu dzisiejszym odbyło się kolejne spotkanie przedstawicieli  Świadczeniodawców z Dyrekcją 
MOW NFZ w Krakowie.  Poniżej zamieszczam treść protokołu ze spotkania.  Kolorem niebieskim 
zaznaczyłem najbardziej  istotne  uzgodnienia.  Ze  względu  na  toczące  się  negocjacje  pomiędzy 
przedstawicielami PZ a Centralą NFZ, aneksy nie będą wysyłane do czasu zakończenia negocjacji. 
W przypadku pojawienia się zmian w aneksach, będących wynikiem toczących się rozmów, MOW 
NFZ zobowiązany będzie do przedstawienia nam do akceptacji tych zmian. 
 
Przewodniczący Zespołu Negocjacyjnego KZLO
Dr Jerzy Radziszowski
 
 
 
 

         Kraków, dn. 14 grudnia 2007 r.
 
 

PROTOKÓŁ ZE SPOTKANIA 
PRZEDSTAWICIELI ŚRODOWISKA POZ WOJEWÓDZTWA MAŁOPOLSKIEGO

 Z DYREKCJĄ MOW NFZ w  KRAKOWIE
 
 
Obecni:
- ze strony MOW NFZ w Krakowie:
Maria Janusz – Dyrektor MOW NFZ w Krakowie,
Krzysztof Mawlichanów – Z-ca Dyrektora ds. Medycznych,
Krzysztof Mydel – Kierownik Działu Kontraktowania Świadczeń,
Ewa Jakubowska - Kierownik Sekcji ds. POZ i Programów Profilaktycznych,
Krzysztof Widłak – Wydział Informatyki, 
Roman Salawa – Kierownik Działu Obsługi Umów,
Mariusz Klusek – Kierownik Działu Organizacyjnego - Protokolant
 
- ze strony POZ:
Kolegium Zakładów Lecznictwa Otwartego, 
Małopolski Związek Pracodawców Ochrony Zdrowia - Porozumienie Zielonogórskie,
Kolegium Lekarzy Rodzinnych w Polsce,
(lista obecności w załączeniu)
 
 
1.       Pan Dyrektor K. Mawlichanów rozpoczął spotkanie.
2.       Przedstawiciele  Świadczeniodawców  POZ  wnoszą,  aby  został  uzupełniony  załącznik  nr  5  do 

Zarządzenia  Nr  105/2007  Prezesa  Funduszu  o  kody  świadczeń  (dotyczy  to  również  badań 
laboratoryjnych, RTG i USG –załącznik nr 6) i aby kody importowały się z momentem zaczytania umowy 
w systemie informatycznym. Pani Dr. E. Jakubowska poinformowała, że kody zostały już uzupełnione (w 
załączeniu załącznik 5 i 6 do Zarządzenia Nr 105/2007 Prezesa). W kwestii zaczytania kodów z umową, 
sprawa zostanie niezwłocznie sprawdzona i wyjaśniona. 

3.       Przedstawiciele Świadczeniodawców POZ wnoszą,  aby ze względu na późne przekazanie aneksów 
zawierających jednolity tekst umowy, istniała możliwość przesłania załączników (numer 1-3) do umowy 
w terminie późniejszym. Uzgodniono, że załączniki zostaną dostarczone do końca stycznia 2008 roku.  

4.       Pan  dr.  T.  Sobalski  wnosi  o  uruchomienie  przez  MOW  NFZ  informacji  zwrotnej  dla 
Świadczeniodawców w systemie  informatycznym,  że  po  przesłaniu  przez  nich  komunikatu  z  danymi 



sprawozdawczymi został on dostarczony i przeczytany. Pani Dyr. M. Janusz poinformowała, że MOW NFZ 
dołoży wszelkich starań, aby zrealizować ten postulat. Pan K. Widłak przedstawił informację, iż w ten 
sposób system powinien funkcjonować i problem zostanie sprawdzony i rozwiązany. 

5.       Strony ustaliły, że w sytuacji jeśli nie będzie możliwe prawidłowe przekazanie danych do Funduszu 
przypadki te każdorazowo będą rozpatrywane indywidualnie na podstawie wniosku Świadczeniodawcy i 
na tej podstawie będzie podejmowana decyzja co do zapłaty. 

6.       Przedstawiciele POZ wnoszą, że ze względu na zakres sprawozdawczości rozszerzonej wydłużyć w 
czasie  obowiązek  jej  dokonania.  Pani  Dyr.  M.  Janusz  poinformowała,  że  informacja  o  obowiązku 
sprawozdawczości była znana od dłuższego czasu i MOW NFZ nie może wydłużyć terminu. W sytuacji 
błędów i braku w sprawozdawczości każdy przypadek będzie rozpatrywany indywidualnie. W sytuacji 
jeśli błąd będzie leżał po stronie Funduszu Świadczeniodawcy nie będą obciążani. 

7.       Przedstawiciele  POZ wnoszą,  aby w przypadku zmian dotyczących POZ były one konsultowane z 
organizacjami lekarzy POZ i aby komunikaty na stronie internetowej były przejrzyste i uporządkowane, 
ponadto  wnoszą  o  stworzenie  łatwego  kontaktu  telefonicznego/informatycznego  pozwalającego  na 
szybkie  rozwiązywanie  problemów.  Pani  Dyr.  M.  Janusz  poinformowała,  że  postulat  ten  zostanie 
zrealizowany m.in. poprzez nowy układ strony internetowej MOW NFZ. 

8.       Pan dr. J. Radziszowski pyta, czy system informatyczny Oddziału posiada odpowiednie zabezpieczenie 
dla transmisji danych przesyłanych do Funduszu i czy był przeprowadzany audyt w tym zakresie. Pani 
Dyr.  M.  Janusz  poinformowała,  że  dane  są zabezpieczone  w sposób  właściwy  i  Oddział  podejmuje 
wszelkie czynności celem ich jak najlepszego zabezpieczenia, audyt nie był przeprowadzany. Oddział nie 
posiada wiedzy na temat posiadania dokumentów w tym temacie na poziomie Centrali.  

9.       Pan Dr. T. Sobalski wnosi o wspólne stworzenie schematu kontroli Świadczeniodawców przez NFZ. 
Wnosi  o stworzenie zespołu  roboczego w tym celu.  Zaproponowano żeby spotkanie w tym temacie 
zorganizować w styczniu lub lutym 2008. Pan Dyr. K Mawlichanów poinformował, ż przyjmuje temat, ale 
Oddział nie może zobowiązać się co do terminu. 

10.   Strony  uzgodniły,  że  sprawozdanie  w  styczniu  za  grudzień  2007  roku  przesyłane  jest  w  starym 
formacie.

11.   Pan Dr M. Borowiak poinformował, że Świadczeniodawcy Porozumienia Zielonogórskiego ze względu na 
trwające  negocjacje  w Centrali  decyzję  o podpisaniu  aneksu do umowy POZ podejmą w przyszłym 
tygodniu.  Pozostali  przedstawiciele  Świadczeniodawców  nie  mają  zastrzeżeń  do  zgodności  aneksu  i 
jednolitego tekstu umowy z zapisami Zarządzeń 69/2007 i 105/2007 i wyrażają zgodę na parafowanie i 
podpisanie aneksu zawierającego jednolity tekst umowy. 

 
Na tym spotkanie zakończono.

2007.12.11 12:31     

KOMUNIKAT
 
W dniu 10-12-2007 roku odbyło się kolejne spotkanie w MOW NFZ. W trakcie spotkania, na wniosek 
KZLO ustalono, iż ostateczny termin aktualizacji danych w systemie informatycznym zostanie przesunięty 
do 31.01.2008 roku. W sprawie aneksów na 2007 rok wyznaczono kolejny termin spotkania na dzień 
14.12.2007. o godz. 10.00.
Protokół ze spotkania poniżej.
 
Przewodniczący Zespołu Negocjacyjnego KZLO
Dr Jerzy Radziszowski

 
 
 

      Kraków, dn. 10 grudnia 2007 r.
 
 

PROTOKÓŁ ZE SPOTKANIA 
PRZEDSTAWICIELI ŚRODOWISKA POZ WOJEWÓDZTWA MAŁOPOLSKIEGO

 Z DYREKCJĄ MOW NFZ w  KRAKOWIE



 
 
Obecni:
- ze strony MOW NFZ w Krakowie:
Krzysztof Mawlichanów – Z-ca Dyrektora ds. Medycznych,
Andrzej Świątek – Naczelnik Wydziału Świadczeń Opieki Zdrowotnej,
Krzysztof Mydel – Kierownik Działu Kontraktowania Świadczeń,
Ewa Jakubowska - Kierownik Sekcji ds. POZ i Programów Profilaktycznych,
Roman Salawa – Kierownik Działu Obsługi Umów,
Krzysztof Widłak – Wydział Informatyki,
Mariusz Klusek – Kierownik Działu Organizacyjnego - Protokolant
 
- ze strony POZ:
Kolegium Zakładów Lecznictwa Otwartego, 
Kolegium Lekarzy Rodzinnych w Polsce,
(lista obecności w załączeniu)
 
 
1.      Pan Dyrektor K. Mawlichanów rozpoczął spotkanie. 
2.      Przedstawiciele  środowiska  POZ  poinformowali,  iż  otrzymali  treść  aneksu  wraz 

ujednoliconym tekstem umowy zawierający  m.in.  regulacje  zarządzenia 69/07 i  105/07 
Prezesa Funduszu w dniu  7.12.2007.  Ze względu na krótki  okres nie są w stanie  dniu 
dzisiejszym ustosunkować się do zapisów umowy.

3.      Uzgodniono, iż kolejne spotkanie odbędzie się 14.12.2007. o godz. 10.00.
4.      Pani dr E. Jakubowska przedstawiła informacje, że Świadczeniodawcy POZ powinni do 

końca grudnia 2007 roku aktualizować dane w systemie informatycznym. Przedstawiciele 
POZ stwierdzili, że ze względu na późne udostępnienie aplikacji nie jest możliwe dokonanie 
aktualizacji we wskazanym terminie. Aktualizacja powinna zostać przesunięta do dnia 31 
stycznia 2008 roku. 

5.      Strony ustaliły, potrzebę jak najpilniejszego dokonania aktualizacji, jednak ostateczny 
termin nie może być późniejszy niż 31 stycznia 2008 roku. Świadczeniodawcy, u których 
nastąpiła zmiana istotnych warunków wykonywania umowy winni dokonać aktualizacji do 
końca br. 

 
 
Na tym spotkanie zakończono.

2007.12.10 22:39     

KOMUNIKAT
 
 
Szanowni Państwo !
 
Poniżej zamieszczam treść pisma złożonego do NFZ w związku z nie uzyskaniem wzrostu stawki 
kapitacyjnej należnej Świadczeniodawcom w 2007 roku w wysokości ustalonej w ustawie o przekazaniu 
środków finansowych świadczeniodawcom na wzrost wynagrodzeń. 
 
Przewodniczący Zespołu Negocjacyjnego KZLO
Dr Jerzy Radziszowski

 
 
 
 

Kraków, dnia 07 grudnia 2007 r. 



 
 
 

Szanowna Pani 
Maria Janusz 

 
Dyrektor 
Małopolskiego Oddziału Wojewódzkiego 
Narodowego Funduszu Zdrowia 
ul. Ciemna 6 
31-056 Kraków 

 
Adres dla korespondencji: 
ul. Józefa 21 
31-056 Kraków 

 
 
 
Nr pisma: KRPSC/PK/ /2007 
 
 
Działając w imieniu KZLO uprzejmie informuję, że świadczeniodawcy udzielający 
świadczeń w zakresie Podstawowej Opieki Zdrowotnej na mocy zawartych umów z MOW NFZ w 2007 
roku nie uzyskali wzrostu stawki kapitacyjnej w wysokości ustalonej w ustawie o przekazaniu środków 
finansowych świadczeniodawcom na wzrost wynagrodzeń (Dz. U. nr 149, poz.1076, z późn. zm.). Z 
zapisów ustawy Art. 3. ust. 3 wynika, iż wzrost bazowej stawki kapitacyjnej lekarza poz w 2007 roku 
wynosi 11,51 zł. W 2007 roku wzrost bazowej stawki kapitacyjnej lekarza poz wyniósł odpowiednio: w I i 
II kwartale 2007r – 3,00 zł, w III kwartale 2007r – 3,48 zł, w IV kwartale 2007r wyniesie – 6,96 zł. W 
związku z powyższym Świadczeniodawcy zrzeszeni w KZLO zwracają z żądaniem dopłaty należnych kwot 
do bazowych stawek kapitacyjnych lekarza poz w celu realizacji ustawy podwyżkowej. Zobowiązujemy 
jednocześnie MOW NFZ do wyliczenia i przekazania informacji każdemu świadczeniodawcy o wysokości 
należnej kwoty w terminie do 20.12.2007 roku oraz przekazanie należnych środków na konto 
świadczeniodawcy w terminie do 31.12.2007 roku. 
 
Stanowisko przedstawione powyżej znajduje także potwierdzenie w piśmie Prezesa 
NFZ z dnia 28 listopada 2007 r. znak NFZ/CF/DEF/BE/2007/02/0001/w/03141 (w załączeniu), 
skierowanym do Pani Marii Janusz Dyrektora MOW NFZ. 
 
 
W przypadku nie wywiązania się przez NFZ z zapisów zawartych umów oraz zapisów 
wspomnianej ustawy podejmiemy stosowne środki prawne przewidziane w zawartej z NFZ 
umowie. 
 
 
      Z poważaniem 
 
 
 
 
Otrzymują: 
 
1. Adresat. 
2. Prezes Narodowego Funduszu Zdrowia, ul. Grójecka 186, 02-390 Warszaw. 
3. Ad acta. 
 
 
 
 
 



Załącznik: 
 
Pismo Prezesa NFZ z dnia 28 listopada 2007 r. znak NFZ/CF/DEF/BE/2007/02/0001/w/03141.

2007.12.06 20:40     

KOMUNIKAT
 
Szanowni Państwo !
 
     W  dniu  wczorajszym  odbyło  się  spotkanie  dyrekcji  MOW  NFZ  z  przedstawicielami 
Świadczeniodawców sprawujących opiekę w ramach poz. W trakcie rozmów omawiano realizacje 
tzw.  „ustawy  podwyżkowej”  oraz  przyczyny  przedłużającej  się  procedury  kontraktowania 
świadczeń poz na 2008 rok. Przedstawiciele Świadczeniodawców POZ zgodnie podtrzymują tezę, 
iż  MOW  NFZ  nie  wypłacił  należnych  środków  finansowych  z  tytułu  realizacji  ustawy.  Pani 
Dyrektor  MOW  NFZ  oświadczyła,  że  środki  przeznaczone  na  wzrost  wynagrodzeń  zostały 
„zamaskowane”  wzrostem stawki  kapitacyjnej  w 2006  roku.  Na  pytanie  w jaki  sposób  można 
realizować ustawę wchodzącą w życie od dnia 1 stycznia 2007 roku zwiększeniem środków w 2006 
roku odpowiedzi nie uzyskaliśmy. Urzędnicy MOW NFZ nie byli w stanie nawet wyliczyć kwoty 
przekazanej na realizacje ustawy podwyżkowej w 2007 roku. Przedstawili nam jedynie zestawienie 
wzrostu stawki kapitacyjnej od 2005 do 2007 roku.
Jeszcze  większe  nasze  zdziwienie  wzbudził  fakt,  iż  pomimo  upływu  terminu  podpisywania 
aneksów  do  umów  wieloletnich  i  nowych  umów  w  zakresie  podstawowa  opieka  zdrowotna, 
urzędnicy  MOW nawet  nie  przedstawili  nam projektów takich  aneksów.  Nie  potrafili  udzielić 
odpowiedzi  na  podstawowe znane  od  dawna  pytania:  w jaki  sposób  będą  włączane  do  umów 
świadczenia  z zakresu profilaktyki  i  nowej  formy organizacji  opieki  całodobowej? Odnieśliśmy 
wrażenie, iż w tej kwestii na spotkanie urzędnicy MOW NFZ przyszli całkowicie nieprzygotowani, 
jakby  problem  podpisania  umów  na  2008  rok  całkowicie  ich  zaskoczył.  Może  kalendarz 
kontraktowania świadczeń poz na 2008 rok nie obowiązuje urzędników w MOW NFZ?
     W naszym odczuciu postępowanie urzędników MOW NFZ jest przejawem lekceważenia i braku 
szacunku  dla  środowisk  medycznych.  Zbliża  się  okres  świąteczny  –  czyżby  wraca  zwyczaj 
podpisywania kontraktów przy wigilijnym stole? Mam nadzieje, że nie. 
 
 
Poniżej pełny tekst protokołu z spotkania 
 

Przewodniczący Zespołu Negocjacyjnego KZLO

Dr Jerzy Radziszowski
 
 
 

         Kraków, dn. 5 grudnia 2007 r.
 
 

PROTOKÓŁ ZE SPOTKANIA 
PRZEDSTAWICIELI ŚRODOWISKA POZ WOJEWÓDZTWA MAŁOPOLSKIEGO

 Z DYREKCJĄ MOW NFZ w  KRAKOWIE
 
 
Obecni:



- ze strony MOW NFZ w Krakowie:
Maria Janusz – Dyrektor MOW NFZ w Krakowie,
Krzysztof Mawlichanów – Z-ca Dyrektora ds. Medycznych,
Robert Dziedzic – Naczelnik Wydziału Ekonomiczno – Finansowego,
Ewa Jakubowska - Kierownik Sekcji ds. POZ i Programów Profilaktycznych,
Roman Salawa – Kierownik Działu Obsługi Umów,
Mariusz Klusek – Kierownik Działu Organizacyjnego - Protokolant
 
- ze strony POZ:
Kolegium Zakładów Lecznictwa Otwartego, 
Małopolski Związek Pracodawców Ochrony Zdrowia - Porozumienie Zielonogórskie,
Kolegium Lekarzy Rodzinnych w Polsce,
(lista obecności w załączeniu)
 
 
1.      Pani Dyrektor Maria Janusz oświadczyła,  iż zgodnie z zapisami protokołu z poprzedniego 

spotkania  poddano  ponownej  analizie  kwestię  wypłaty  kwoty  podwyżkowej  w  POZ  i 
wystąpiono o stosowną opinię do Centrali NFZ. Opinia Centrali została przekazana środowisku 
lekarzy POZ.
Pan Dr J Radziszowski spytał, czy MOW NFZ jest przekonany, że w 2007 roku zwiększono 
stawkę  bazową  o  11,51  zł.  Oświadczył,  iż  w  2006  roku  NFZ nie  przekazał  bezpośrednio 
środków  na  wzrost  wynagrodzeń.  Pani  Dyrektor  M.  Janusz  oświadczyła,  że  środki 
przeznaczone  na  wzrost  wynagrodzeń  zostały  „zamaskowane”  wzrostem  stawki 
kapitacyjnej w 2006 roku. Stanowisko MOW NFZ w kwestii wypłaty środków finansowych 
na wzrost wynagrodzeń zostało przedstawione w opinii  prawnej, o której  mowa wcześniej  i 
Oddział wypłacił środki na wzrost wynagrodzeń. 

2.      Przedstawiciele POZ poprosili o przekazanie informacji, jak wzrastała stawka w 2007 roku 
(wyliczenia w załączeniu).

3.      Pani Dyr. M. Janusz oświadczyła, iż realizacja ustawy podwyżkowej została dokonana przez 
MOW NFZ w Krakowie. 

4.      Pani  Dyr.  M.  Janusz  oświadczyła,  iż  Oddział  może  przekazać  placówkom informację  o 
wysokości kwoty przeznaczonej na podwyżki.

5.      Zdaniem przedstawicieli POZ nie przedstawiono wyliczenia realizacji ustawy podwyżkowej 
w 2007 roku, przedstawiono natomiast  zestawienie dynamiki  wzrostu stawki kapitacyjnej  za 
lata 2005 – 2007. 

6.      Przedstawiciele  POZ  nie  zgadzają  się  z  interpretacją  POZ  w  zakresie  realizacji  ustawy 
podwyżkowej i uważają, iż nie została ona zrealizowana przez Fundusz w 2007. 

7.      Przedstawiciele  POZ  oświadczają,  iż  do  dnia  dzisiejszego  MOW  NFZ  nie  przedstawił 
projektu aneksu POZ na rok 2008. 

8.      Przedstawiciele POZ oświadczają, iż w rodzaju POZ wchodzą dwa nowe zakresy profilaktyka 
i  kompleksowa  opieka  całodobowa.  Świadczeniodawcy  oświadczają,  iż  samodzielnie 
zadecydują o włączeniu tych zakresów do umowy POZ.

9.      Przedstawiciele POZ oświadczają, iż nie wyrażają zgody na aktualizację danych w formie 
elektronicznej, gdyż kontynują dotychczas obowiązujące umowy i w przypadku, gdy nie zaszły 
zmiany nie ma potrzeby dokonywania aktualizacji danych.

10.  MOW NFZ oświadcza, iż aneksy zostaną przekazane świadczeniodawcom do 14 grudnia 2007 
grudnia. 
Treść aneksu zostanie ustalona do 10 grudnia 2007 roku.

11.  Przedstawiciele  MOW NFZ oświadczają,  że wszelkie  kwestie  związane  ze świadczeniem    
kompleksowej opieki całodobowej zostaną przekazane świadczeniodawcom najpóźniej do dnia 
10 grudnia 2007 roku. Świadczeniodawcy oświadczają, iż w przypadku niedotrzymania terminu 
będą występowali do Funduszu o zwrot poniesionych kosztów. 



 
 
Na tym spotkanie zakończono.
 
 

2007.11.29 12:45     

KOMUNIKAT

Dotyczy:  aneksów  określających  nowe  warunki  finansowe  umowy  w  trybie  §  32 

ogólnych  warunków  umów  o  udzielanie  świadczeń  opieki  zdrowotnej  stanowiących  

załącznik do rozporządzenia Ministra Zdrowia z dnia 6 października 2005 roku (Dz. U.  

nr 197, poz. 1643).

 

Działając  imieniem  świadczeniodawców  zrzeszonych  w  Kolegium  Zakładów 

Lecznictwa Otwartego w Krakowie, wyrażam zaniepokojenie faktem nie przesłania przez 

Małopolski Oddział Wojewódzki Narodowego Funduszu Zdrowia w Krakowie aneksów do 

obowiązujących umów o udzielanie świadczeń opieki zdrowotnej w trybie § 32 ogólnych 

warunków umów o udzielanie świadczeń opieki zdrowotnej w rodzaju podstawowa opieka 

zdrowotna,  szczególnie,  że  wysokość  stawek  kapitacyjnych  została  uzgodniona  ze 

środowiskami lekarskimi reprezentującymi świadczeniodawców poz na spotkaniu w dniu 2 

października 2007r. 

Zgodnie  z  postanowieniami  §  32  ogólnych  warunków  umów,  w  przypadku,  gdy 

umowa zostaje zawarta na okres dłuższy niż rok, kwota zobowiązania w poszczególnych 

zakresach  na  następne  okresy  rozliczeniowe  ustalana  jest  corocznie,  w  terminie  do  30 

listopada.

Wobec braku przesłania stosownych aneksów do umów przez MOW NFZ w terminie 

do 30 listopada, należy przyjąć, że działanie MOW NFZ zmierza do   uniknięcia ustalenia 

warunków ze świadczeniodawcami, z którymi zawarto umowy wieloletnie i doprowadzenia 

do  bezpodstawnego  rozwiązania  umowy  z  końcem  lutego  2008  r.  Dla 

świadczeniodawców skutkuje to koniecznością ponownego składania ofert i 

podpisywania nowych umów z MOW NFZ. 

 

Pomimo wielokrotnych (niestety nieskutecznych)  prób doprowadzenia do spotkania 

z Dyrektorem MOW NFZ w miesiącu listopadzie br.  a wyznaczeniem terminu spotkania na 



dzień 5 grudnia 2007 (po dacie granicznej- 30 listopada 2007r.)   w dniu dzisiejszym tj. 

29.11.2007r.  złożyłem  pismo  do  Dyrektora  MOW  NFZ,  w  którym  wyrażam  sprzeciw 

środowiska  medycznego  świadczącego  usługi  w zakresie  poz  wobec  przyjętego  sposobu 

postępowania przez MOW NFZ.

 

 

ZEBRANIE KRAKOWSKIEGO ODDZIAŁU TERENOWEGO 
 

Bezpośrednio po spotkaniu w MOW NFZ w dniu 5.12.2007 roku zwołuję spotkanie 
Krakowskiego Oddziału Terenowego KZLO.

 
Spotkanie odbędzie się 5 grudnia  2007r. w Krakowie 

w Centrum Szkoleniowym GSK przy Al. Jana Pawła II 41 C 
III p. pok. 305 o godz. 19.30

 

 

Przewodniczący Zespołu Negocjacyjnego KZLO

Dr Jerzy Radziszowski

2007.10.03 00:13     

KOMUNIKAT 1
 
W  dniu  2  października  2007  roku  w  siedzibie  MOW  NFZ  odbyło  się  spotkanie  ze 
Świadczeniodawcami sprawującymi opieke medyczna w ramach poz.
W trakcie spotkania MOW NFZ przedstawił (miedzy innymi) wzrost stawek kawitacyjnych 
w IV kwartale 2007 roku i przedstawił propozycje stawek na 2008 rok .
Protokół ze spotkania stanowi Komunikat nr 2.
 
Zmiana stawek kapitacyjnych na IV kwartał 2007 roku. 
 
Od 1 października 2007r stawka kapitacyjna  wynosić będzie dla:
lekarza POZ – 76,80 zł
pielęgniarki POZ – 19,08 zł
położnej POZ – 10,20 zł
pielęgniarki MS – 35,04 zł. 
 
Opieka całodobowa lekarska i pielęgniarska pozostają bez zmian. 
 
Fluoryzacja będzie płacona odrębnie, natomiast szczegółowe zasady zostaną opracowane 
odrębnie.
 
Aneksy do umów zwiększające stawkę kaptacyjna od 1 października 2007r zostaną 
przesłane Świadczeniodawcom do końca października. Na stronach internetowych MOW 
NFZ zostanie umieszczony nowy załącznik POZ/5.



 
 
Propozycje MOW NFZ stawek kapitacyjnych na 2008 rok  dla:
 
lekarza POZ 81,00zł
pielęgniarki POZ – 19,52 zł,
położnej POZ – 10,44 zł
pielęgniarki MS – 36,00 zł. 
 
Opieka całodobowa:
opieka lekarska ambulatoryjna - 3,84 zł, wyjazdowa – 2,52 zł, 
opieka pielęgniarska ambulatoryjna – 1,44 zł, wyjazdowa – 1,68 zł. 
 
Fluoryzacja – 2,40 zł.
 
KOMUNIKAT 2
 

 Kraków, dn. 2 października 2007 r.
 
 

PROTOKÓŁ ZE SPOTKANIA 
PRZEDSTAWICIELI ŚRODOWISKA POZ 

WOJEWÓDZTWA MAŁOPOLSKIEGO
 Z DYREKCJĄ MOW NFZ w  KRAKOWIE

 
 
Obecni:
- ze strony MOW NFZ w Krakowie:
Maria Janusz – Dyrektor MOW NFZ w Krakowie,
Piotr Kurowski – Z-ca Dyrektora ds. Ekonomiczno – Finansowych,
Robert Dziedzic – Naczelnik Wydziału Ekonomiczno – Finansowego,
Janina Jarzębińska – Radca Prawny,
Ewa Jakubowska - Kierownik Sekcji ds. POZ i Programów Profilaktycznych,
Roman Salawa – Kierownik Działu Obsługi Umów,
Mariusz Klusek – Kierownik Działu Organizacyjnego - Protokolant
 
- ze strony POZ:
Kolegium Zakładów Lecznictwa Otwartego, 
Małopolski Związek Pracodawców Ochrony Zdrowia - Porozumienie Zielonogórskie,
Kolegium Lekarzy Rodzinnych w Polsce,
Małopolska Okręgowa Izba Pielęgniarek i Położnych, 
Kolegium Pielęgniarek i Położnych Rodzinnych,
Ogólnopolski Związek Zawodowy Położnych, 
Ogólnopolski Związek Zawodowy Pielęgniarek i Położnych – Region Małopolski,
Małopolskie Stowarzyszenie Pielęgniarek i Higienistek Środowiskowych Medycyny Szkolnej.
 (lista obecności w załączeniu)
 
 
1.       Pani Dyrektor Maria Janusz rozpoczęła spotkanie i przedstawiła  jego program.
2.       Pani Ewa Jakubowska przedstawiła w skrócie zasady kontraktowania świadczeń POZ na rok 2008.
3.       Pan Dr. T. Walasek zgłasza uwagę, że lekarze interniści i pediatrzy, którzy dotąd nie pracowali w 

POZ, od 1 stycznia 2008 roku nie będą mieli statusu lekarza POZ, co może spowodować zagrożenie 
zabezpieczenia świadczeń. Powoduje to problem w zabezpieczeniu świadczeń w ramach nocnej pomocy.

4.       Pan Dr. T. Sobalski zgłasza uwagę, że większość umów w rodzaju POZ obowiązuje przez 3 lata i w 



sytuacji jeśli strony nie wyrażą zgody na zmianę umowy w formie aneksu, to wówczas w dalszym 
okresie umowy będą obowiązywały według aktualnie obowiązujących przepisów. Złożono stosowna 
opinię. Stanowisko to popiera dr J. Radziszowski w imieniu KZLO. Podkreśla on, że środowisku POZ 
nie zależy na rozwiązywaniu aktualnie obowiązujących umów, lecz ich aneksowaniu w drodze 
zawartego porozumienia stron. 

5.       Pani I. Ćwiertnia podnosi, że dotychczas ambulatoryjną pielęgniarską nocną i świąteczną opiekę 
wykonywały pielęgniarki bez kwalifikacji, według nowych przepisów sprawować ją mają 
wykwalifikowane pielęgniarki (kwalifikacje pielęgniarki rodzinnej) dla populacji do niej 
zadeklarowanej. Prosi o przedstawienie, jak ma wyglądać organizacja pracy po 1 stycznia 2008 roku. 
Pani Dyr. M. Janusz poinformowała, że poruszy ten problem w Centrali Funduszu. 

6.       Pan Robert Dziedzic przedstawił informację na temat zmian stawek kapitacyjnych na IV kwartał 2007 
roku. Od 1 października stawka kapitacyjna lekarza POZ wynosić będzie 76,80zł., stawka kapitacyjna 
pielęgniarki POZ – 19,08 zł, stawka kapitacyjna położnej POZ – 10,20 zł, stawka kapitacyjna 
pielęgniarki MS – 35,04 zł. Opieka całodobowa lekarska i pielęgniarska pozostają bez zmian. 
Fluoryzacja będzie płacona odrębnie, natomiast szczegółowe zasady zostaną opracowane odrębnie.

7.       Środowisko POZ akceptuje przedstawione stawki na IV kwartał 2007 roku. 
8.       Propozycje na 2008 rok: stawka kapitacyjna lekarza POZ wynosić będzie 81,00zł., stawka kapitacyjna 

pielęgniarki POZ – 19,52 zł, stawka kapitacyjna położnej POZ – 10,44 zł, stawka kapitacyjna 
pielęgniarki MS – 36,00 zł. Opieka lekarska wyjazdowa - 3,84 zł, transport – 2,52 zł, pielęgniarska 
ambulatoryjna – 1,44 zł, wyjazdowa – 1,68 zł. Fluoryzacja – 2,40 zł.

9.       Pan T. Wadas zgłasza, że stawka dla pielęgniarek jest zbyt niska, wnioskuje dodatkowo o 
podwyższenie stawki o 40 gr. Nie zgadza się również na pozostałe stawki i wnioskuje o przyznanie 
stawek maksymalnych od 1 stycznia 2008 r., gdyż złożona propozycja stanowi o nierówności 
podmiotów. Pani Dyr. M. Janusz poinformowała, że stawki są efektem uzgodnień i nie można mówić w 
tym przypadku o nierównym traktowaniu podmiotów. Krocząca stawka zapewnia stopniowy jej wzrost. 
W chwili obecnej, ze względu na sytuację finansową nie ma możliwości zaproponowania stawek 
maksymalnych.

10.   Pan T. Wadas wnioskuje, aby umowy pielęgniarskie i położnych były przedłużone na rok przyszły w 
drodze aneksu. Równocześnie informuje, że środowisko przeciwne jest kontraktowaniu nowego 
produktu, zadaniowego na obecnie zaproponowanych zasadach i cenie za punkt. Produkt ten jest do 
przyjęcia pod warunkiem podwyższenia stawki za punkt.

11.   Pan dr J. Radziszowski przedstawił obawy środowiska POZ dotyczące interpretacji tzw. ustawy 
podwyżkowej. Podniósł, że według niej zwrot środków przeznaczonych na podwyżki może doprowadzić 
do likwidacji części podmiotów POZ. Pani Dyr. M. Janusz poinformowała, że zapisy ustawy są w chwili 
obecnej jednoznacznie interpretowane. Poruszony problem nie może być rozwiązany na poziomie 
Oddziału, interpretacja należy do Centrali Funduszu i Ministerstwa Zdrowia. Pan dr T. Walasek pyta, 
jakie kroki Oddział zamierza podjąć w tej sytuacji. Pani Dyr. M. Janusz oświadczyła, że powyższy 
problem zostanie poddany analizie i przedstawiony Centrali Funduszu, celem zajęcia stanowiska. Na 
chwilę obecną Oddział podtrzymuje swoje zdanie w przedmiotowej kwestii. Pan dr. T. Sobalski 
wskazuje na zupełnie inny charakter opłacania stawką kapitacyjną niż opłata za usługę. Wskazano, że 
stawki kapitacyjne negocjowane są raz w roku i ich wysokość ma jedynie charakter korekty, w związku 
ze środkami w rodzaju POZ. W przypadku ustawy podwyżkowej świadczeniodawcy opłacani za usługę 
po jej wejściu w życie otrzymali specjalne, dodatkowe środki na jej wykonanie. To jednoznacznie 
przesądza o interpretacji przedstawionej przez Świadczeniodawców. Taka sytuacja nie miała miejsca w 
przypadku POZ. W ciągu miesiąca Oddział wyjaśni sprawę i w tym okresie nie będą podejmowane kroki 
w stosunku do POZ dotyczące kontroli wydatkowania środków na podwyżki. Do 10 października 
środowisko POZ przedstawi MOW NFZ opinię dotycząca wydatkowania środków.

12.   Środowisko lekarskie akceptuje stawki na 2008 rok. Środowisko pielęgniarek i położnych nie akceptuje 
stawek w zakresie pielęgniarek środowiskowych i higienistek szkolnych i wnosi o maksymalne stawki. 

13.   Pani A. Mendyk podnosi, że stawka dla położnych jest zbyt niska i wnioskuje o jej wzrost. 
 
Na tym spotkanie zakończono.
 
 
Przedstawiciele POZ:                                                                          MOW NFZ w Krakowie:
 

Podpisy uczestników spotkania



 
 
 
KOMUNIKAT 3
 
W   trakcie  ostatniego  spotkania  Oddziału  Terenowego  w  Krakowie  rezygnacje  ze 
stanowiska  Przewodniczącego  Komitetu  Wykonawczego  złożył  Dr  Tomasz  Walasek. 
Rezygnacja  została  przyjęta.  Aktualnie  Dr  Tomasz  Walasek  jest  członkiem  Zespołu 
Negocjacyjnego KZLO.
Rezygnację ze stanowiska Informatyka KZLO złożył Pan Robert Biel. Rezygnacja została 
przyjęta. 
 
 
Koordynator ds. Organizacyjnych KZLO
Dr Jerzy Radziszowski

2007.09.18 15:50     

KOMUNIKAT 
ZEBRANIE KRAKOWSKIEGO ODDZIAŁU TERENOWEGO 

 
odbędzie się 20 września  2007r. w Krakowie 

w Centrum Szkoleniowym GSK przy Al. Jana Pawła II 41 C 
III p. pok. 305 o godz. 19.00 

 

 

1. Omówienie wątpliwości związanych z ustawą  o przekazaniu środków finansowych 

świadczeniodawcom na wzrost wynagrodzeń z dnia 22 lipca 2006 r 

2. Informacje dotyczące zasad kontraktowania świadczeń zdrowotnych POZ na 2008 r. 

(opieka całodobowa, transport sanitarny, profilaktyka w poz). 

3. Bieżące sprawy organizacyjne Oddziału Krakowskiego KZLO. 

4. Dyskusja

 
Jak dojechać: proszę wejść na stronę internetową 
http://www.krakowlife.pl/mapa_krakow.php
Wpisać w wyszukiwarce Al. Jana Pawła II 41 C  kliknąć wyszukaj na mapie i pojawi się 
szczegółowy plan miasta. 

 
Spotkanie jest obowiązkowe !!!

 
 
 
Koordynator ds Organizacyjnych KZO   

 Dr Jerzy Radziszowski

http://www.krakowlife.pl/mapa_krakow.php


2007.08.31 18:54      

KOMUNIKAT
 
 
Komunikat dla Świadczeniodawców POZ realizujących umowy w zakresie świadczeń 
pielęgniarki szkolnej, dotyczący weryfikacji list uczniów na dzień 1 września 2007r.
 
Małopolski Oddział Wojewódzki NFZ w Krakowie przesuwa termin  przekazania danych do 
weryfikacji list uczniów z zakresu medycyny szkolnej wg stanu na dzień 1 września 2007r 
do dnia 14 września 2007. W następnych okresach rozliczeniowych dane do weryfikacji 
winny być przez dostarczane przez Świadczeniodawcę zgodnie z umową – tj. do 7 dnia 
każdego miesiąca rozliczeniowego.
Przesunięcie terminu jest następstwem między innymi licznych  wniosków zgłaszanych 
przez  członków KZLO  i jest związane z trudnościami w sporządzeniu przedmiotowych list 
w wymaganym umową terminie do 7 września br. (co wynika ze specyfiki organizacji 
nowego roku szkolnego), w/w termin wyjątkowo zostaje przedłużony
 
Szczegółowych informacji udziela Pan Maciej Włodek - WSS - Dział Ewidencji
tel. (0-12) 29-88- 395

 
Pozdrawiam
Koordynator  ds.  Organizacyjnych  KZLO
Dr Jerzy Radziszowski

2007.05.09 00:22     

KOMUNIKAT 
ZEBRANIE KRAKOWSKIEGO ODDZIAŁU TERENOWEGO 

 
odbędzie się 14 maja w 2007r. w Krakowie 

w Centrum Szkoleniowym GSK przy ul. Grzegórzeckiej 20, 
o godz. 19.00 

 
Tematy spotkania:
 
  
1. Sprawozdanie ze spotkania z dnia 19.04.2007r z Panią Marią Janusz - Dyrektorem 
MOW NFZ w Krakowie z przedstawicielami Świadczeniodawców udzielających świadczeń 
w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej.
 
2. Omówienie aktualnej sytuacji w ochronie zdrowia w kontekście planowanych protestów 
środowiska medycznego. 
 
3. Sprawy organizacyjne Krakowskiego Oddziału Terenowego KZLO
 
4. Sprawy bieżące.
 



Spotkanie jest obowiązkowe !!!
 

Koordynator ds Organizacyjnych KZO                   
 
Dr Jerzy Radziszowski 

2007.04.22 18:08      

KOMUNIKAT
 
W dniu 19 kwietnia 2007r. odbyło się spotkanie z Panią Marią Janusz - Dyrektorem MOW NFZ w 
Krakowie z przedstawicielami Świadczeniodawców udzielających świadczeń w zakresie 
podstawowej opieki zdrowotnej. Celem spotkanie było omówienie konsekwencji finansowych dla 
poz związanych z rozporządzeniem Ministra Zdrowia dotyczącego zmian zasad profilaktyki 
(przejęcie dodatkowych zadań przez lekarzy poz) oraz przedstawienie sprawozdania z realizacji 
planu finansowego MOW NFZ za pierwszy kwartał 2007 roku i ocena możliwości wzrostu stawek 
kapitacyjnych  w poszczególnych rodzajach świadczeń w kolejnych kwartałach 2007 roku.  
 
W trakcie spotkania Pani Dyrektor Maria Janusz przedstawiła plan i zakres zmian finansowania 
poz do końca 2007 roku. 
 
Od 1 kwietnia zostanie wyodrębniona nowa grupa wiekowa w populacji lekarza POZ obejmująca 
pacjentów w przedziale wiekowym od 7 do 19 roku życia.
Dla tej populacji ustala się wskaźnik (przelicznik) 1,19
 
Planowane jest systematyczne zwiększanie stawki kapitacyjnej  lekarza poz w 2007 roku. 
Działanie to ma na celu ujednolicenie stawek kapitacyjnych we wszystkich Oddziałach NFZ w 
Polsce. Celem jest osiągnięcie od czwartego kwartału 2007 roku jednakowej stawki kapitacyjnej 
dla lekarza poz o wartości 73,92 zł
 
Planowany kalendarz zmian stawki kapitacyjnej lekarza poz w 2007r.
Od 1 lipca 2007r. stawka kapitacyjna lekarza poz – 73,32 zł (+ 0,48 zł)
Od 1 października 2007r. stawka kapitacyjna lekarza poz – 73,92 zł (+ 0,60 zł)
 
W trakcie spotkania ustalono również harmonogram planowanych zmian stawek kapitacyjnych 
dla pielęgniarek i położnych.
 
Od 1 kwietnia stawka kapitacyja wynoście będzie odpowiednio:
- dla położnej 9,72 zł (+ 0,36 zł)
- dla pielęgniarki środowiskowo rodzinnej 18,24 zł (= 0,48 zł)
- dla pielęgniarki szkolenie – bez zmian
 
Od 1 lipca planuje się wzrost stawek kapitacyjnych pielęgniarki środowiskow-rodzinnej, położnej i 
pielęgniarki szkolnej o 0,08 zł
Od 1 października ponowny wzrost o 0,08 zł
 
 
Oceniając przedstawiony harmonogram zmian finansowania poz do końca 2007 roku można 
stwierdzić, iż zmiany te, mają charakter uporządkowanych i przemyślanych działań systemowych. 
Wzrost poziomu finansowania poz uwzględnia rosnące nakłady na opiekę zdrowotną (wzrost 
PKB), zakres obowiązków oraz zmiany populacji w poszczególnych grupach. Po raz pierwszy 
MOW NFZ przedstawił świadczeniodawcom długofalowy (roczny) plan zmian stawek kapitacyjnych 
wraz z kalendarzem ich wprowadzenia. 



Aktualna polityka MOW NFZ w zakresie finansowania jak i korygowania wydatków w trakcie 
realizacji umów z zakresu poz w 2007 roku są zgodne z postulowanymi od kilku lat przez Zespoł 
Negocjacyjny KZLO założeniami. 
 
Zaproponowany kalendarz jak i zakres zmian stawek kapitacyjnych spotkał się z akceptacją 
obecnych przedstawicieli poz  (w spotkaniu nie uczestniczyli przestawiciele KLRwP). 
Zespół Negocjacyjny KZLO zobowiązuje się do nadzorowania realizacji zaproponowanego 
kalendarza zmian stawek kapitacyjnych w poz w 2007 roku. 
 
W trakcie spotkania poruszano sprawy związane z zasadami prowadzenia kontroli u 
Świadczeniodawców przez pracowników MOW NFZ oraz niekorzystny zapis wycofania z listy 
aktywnej populacji pacjentów, lekarza który zaprzestał udzielania świadczeń u danego 
świadczeniodawcy. Uznajemy ten zapis za krzywdzący dla świadczeniodawców i powodujący 
straty finansowe pomimo konieczności stałej gotowości do świadczenia usług medycznych dla 
„wycofanej” populacji. 
 
 
Przewodniczący Zespołu Negocjacyjnego KZLO
 
Dr Jerzy Radziszowski

2007.03.28 16:18     

KOMUNIKAT 
ZEBRANIE KRAKOWSKIEGO ODDZIAŁU TERENOWEGO 

 
odbędzie się 3 kwietnia w 2007r. w Krakowie 

w Centrum Szkoleniowym GSK przy ul. Grzegórzeckiej 20, 
o godz. 19.00 

 
Tematy spotkania:
 
1. Renegocjacja umów zawartych pomiędzy Krakowskim Pogotowiem ratunkowym, 
a Świadczeniodawcami zrzeszonymi w KZLO 
  
2. Interpretacja ustawy o wzroście wynagrodzeń w Zakładach Opieki Zdrowotnej. 
Prelegent -  mec. Agnieszka Macheta
 
3. Sprawy bieżące.
 
 

Spotkanie jest obowiązkowe !!!
 

Koordynator ds Organizacyjnych KZO                   

 Dr Jerzy Radziszowski      

2007.03.04 21:21     



KOMUNIKAT
 

KURS KWALIFIKACYJNY W DZIEDZINIE PIELĘGNIARSTWA ŚRODOWISKA 
NAUCZANIA I WYCHOWANIA DLA PIELĘGNIAREK

 

W celu zapoznaznia się ze szczegółami szkolenia proszę "kliknąć" na poniższy link:
http://www.moipip.org.pl/komisja_ksztalcenia.htm#pielegnsrodnaucziwychowa

 
Z poważaniem 
Koordynator ds. Organizacyjnych KZLO
Dr Jerzy Radziszowski

2007.01.31 15:44     

KOMUNIKAT
 
W związku z licznymi pytaniami dotyczącymi rozliczania świadczeń z zakresu POZ oraz  dostosowywaniem zapisów 
umów do realiów sprawowania podstawowej opieki zdrowotnej w Małopolsce informuję: 
 
w 2007 roku świadczenia POZ realizowane są w ramach czterech typów umów :
 

1. POZ/01/2007 - świadczenia lekarza , pielęgniarki , położnej POZ i pielęgniarki szkolnej 
2. POZ/02/2007 - świadczenia nocnej i świątecznej ambulatoryjnej opieki lekarskiej i pielęgniarskiej 
3. POZ/03/2007 - świadczenia nocnej i świątecznej wyjazdowej opieki lekarskiej i pielęgniarskiej 
4. POZ/04/2007 - świadczenia transportu sanitarnego w POZ, 

 
Do każdej z wymienionych umów MOW NFZ przesłał Świadczeniodawcom odrębny aneks – zmieniający sposób 
rozliczania świadczeń udzielanych w zakresie przewidzianym w każdej umowie. 
 
Do każdego typu umowy należy co miesiąc wystawić odrębną jedną fakturę wraz z załącznikiem POZ/5.
 
Obowiązujący załącznik POZ 5 (i inne) należy pobrać ze strony MOW NFZ. 
Załącznik jest do pobrania po otwarciu komunikatu POZ - rozliczanie realizacji umów w 2007 roku z dnia 26 stycznia 
2006 ze strony MOW NFZ.
 
Wzrost wynagrodzeń dla personelu placówek medycznych w ramach POZ należy zrealizować zgodnie z zapisami 
ustawy z dnia 22 lipca 2006 r. o przekazaniu środków finansowych świadczeniodawcom na wzrost wynagrodzeń. W 
przypadku wątpliwości  proszę zapoznać się z interpretacją prawną  zapisów ustawy przygotowaną przez  naszych 
prawników i przesłaną do każdego członka KZLO w grudniu 2006r.
 
Z poważaniem 
Koordynator ds. Organizacyjnych KZLO
Dr Jerzy Radziszowski
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KOMUNIKAT

http://www.moipip.org.pl/komisja_ksztalcenia.htm#pielegnsrodnaucziwychowa


Poniżej znajduje sie wzór Oświadczenia, które należy dołączyć do każdego załącznika Nr 2 w przypadku gdy 
Świadczeniodawca podzleca wykonywanie umowy innemu podmiotowi w zakrezie: transporty sanitarny, nocna i 
świąteczna ambulatoryjna opieka lekarska i pielęgniarska oraz nocna i świąteczna wyjazdowej opieka lekarska i 
pielegniarska.

Proszę stosownie od zakresu podzlecanych świadczeń, wypełnić i wydrukować odpowiedią ilość Oświadczeń - 
pamiętajac o wpisaniu właściwego zakresu podzlecanych świadczeń 

 

Wzór Oświadczenia 

 

 

Pieczęć Świadczeniodawcy                                Kraków, dnia …………………..
 
 
 
 

Oświadczenie 
do załącznika nr2 umowy

 
 

 

Oświadczam, że świadczenia w rodzaju Podstawowej Opieki Zdrowotnej w zakresie:  transport 

sanitarny w POZ

Będą realizowane przez personel podwykonawcy wykazanego w załączniku nr 3 do umowy.

 

 
                                                                         ….………………………..
                                                                          Podpis Świadczeniodawcy
 
UWAGA !!!
 
Gotowe wzory oświadczeń można pobrać po zalogowaniu się. 
Do pobrania są trzy pliki (w formacie Word) - dla każdego zakresu opieki całodobowej.
 
Pozdrawiam

Koordynator ds Organizacyjnych KZLO
Dr Jerzy Radziszowski
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KOMUNIKAT DOTYCZY UMÓW
Z ZAKRESU POZ NA 2007r.

 
Protokół z ustaleń Dyrekcji MOW NFZ z przedstawicielami Kolegium 
Zakładów Lecznictwa Otwartego.
 
Ze strony MOW NFZ:
Maria Janusz- Dyrektor MOW NFZ,

Ze strony KZLO:
Jerzy Radziszowski
Robert Biel
 
 
Strony ustaliły:
Przedstawiciele KZLO wnieśli o ustalenie zasad świadczenia opieki całodobowej oraz transportu 
sanitarnego  na  zasadach  obowiązujących  w  roku  2006  na  podstawie  porozumień  zawartych 
pomiędzy przedstawicielami KZLO, a Małopolskim Oddziałem Wojewódzkim NFZ. Ustalono, iż 
Świadczeniodawcy udzielający świadczeń w rodzaju POZ w sposób kompleksowy, tj. obejmujący 
również świadczenia w zakresie nocnej i świątecznej ambulatoryjnej i wyjazdowej opieki lekarskiej 
i  pielęgniarskiej  oraz  transportu  sanitarnego  dla  zapewnienia  właściwej  dostępności,  jakości  i 
ciągłości świadczeń, będą mogli podzlecać na dotychczasowych zasadach świadczenia w zakresie 
opieki całodobowej oraz transportu sanitarnego.
 
 
 
MOW NFZ w Krakowie:                 KZLO:
 
Maria Janusz                                    Jerzy Radziszowski
                                                        Robert Biel

 
 
 

W trakcie  spotkania  ustalono  również  zasady  wystawiania  faktur za  świadczenia 
wykonane w 2007 roku i zasady wypełniania załącznika Nr 2 dotyczącego personelu 
podwykonawcy.
 
1. Świadczeniodawcy w 2007 roku będą wystawiać za każdy okres rozliczeniowy i przesyłać do 
MOW NFZ  jedną fakturę.  Wysokość  faktury  zostanie  ustalona  na  podstawie  obowiązujących 
stawek  kapitacyjnych  w  poz  w  2007  roku  i  wyników  weryfikacji  populacji  danego 
Świadczeniodawcy.
W  najbliższym  czasie  MOW  NFZ  prześle  Świadczeniodawcom  stosowne  aneksy  do  umów 
regulujące sposób rozliczenia świadczeń 
 
2. Ustalono  również  sposób  wypełniania  Załącznika  Nr  2  dotyczącego  personelu  placówki 
podwykonawcy.  Wzór  Załącznika  nr  2  po  opracowaniu  przez  Pana  Roberta  Biela  zostanie 
umieszczony jako plik do pobrania na naszej stronie internetowej 
 



W związku z ustaleniem z MOW NFZ zasad podzlecania przez Świadczeniodawców świadczeń z 
 zakresu opieki  całodobowej  i  transportu sanitarnego w 2007r,  zalecamy podpisanie  i  odesłanie 
umów do MOW NFZ, po uprzednim wypełnieniu i dołączeniu stosownych załączników. 
 
Pozdrawiam
Koordynator ds. Organizacyjnych KZLO
Dr Jerzy Radziszowski
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UWAGA !!!     UWAGA !!!     UWAGA !!!
 
BARDZO WAŻNA INFORMACJA  
 
 
Szanowni Państwo 
 
Informuję, że z dniem 1 stycznia 2007 r. wchodzi w życie ustawa z dnia 18 października 2006 r. o 
zmianie ustawy o Krajowym Rejestrze Sądowym oraz niektórych innych ustaw /Dz.U. Nr 208, poz.
1540/.

Wprowadza ona m.in. zmianę w art. 206  § 1 i art.374 § 1 Kodeksu spółek handlowych, nakładając 
na spółki z o.o. i spółki akcyjne obowiązek umieszczania w pismach i zamówieniach handlowych 
składanych w formie papierowej i elektronicznej, a także w informacjach zamieszczanych na 
stronach internetowych :

1/ nazwy spółki, jej siedziby i adresu,
2/ oznaczenia sądu rejestrowego oraz numeru pod którym jest wpisana do rejestru,
3/ numeru identyfikacji podatkowej (NIP),
4/ wysokości kapitału zakładowego i kapitału wpłaconego.

Nieprzestrzeganie tego obowiązku podlega karze grzywny do 10 000 zł.

Z dniem 1 stycznia 2007 r. przez witrynę internetową Ministerstwa Sprawiedliwości mają być 
udostępniane bezpłatnie podstawowe informacje o podmiotach wpisanych do rejestru 
przedsiębiorców i do rejestru stowarzyszeń, innych organizacji społecznych i zawodowych, 
fundacji oraz publicznych zakładów opieki zdrowotnej w tym również o organizacjach i podmiotach, 
które uzyskały status organizacji pożytku publicznego.
 
Pozdrawiam
Koordynator ds. Organizacyjnych KZLO
Dr Jerzy Radziszowski
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